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Jeza zaradi nevednosti
V začetku oktobra so se zbrall predstavnikl TVD

Partlzan Tabor, krajevne akupnoatl Tabor, ZTKO Cen-
ter, koordlnacjjakaga odbora za družbene organlza-
clja In društva In predatavnlk OKZKS Centar. Povod
sestanka Ja bllo plamo, kl naj bl ga podplaall »vodnlkl
TVD Partlzan Tabor«. Plamu zaradl anonlmoatl ne gre
poavečatl pozornoatl, Je pa lahko kljub podtlkanjem In
neresnlcam apodbuda za pogovor o vrstl vprašanj.

Iz razprave na sestanku lah-
ko povzamemo, da so samou-
pravni odnosi v društvu sicer
dobro razviti in da nesamou-
pravne metode ne bi imele ve-.
liko možnosti. Kljub vsemu
pa bo treba še veliko naporov,
da bi samouprava, ki sicer
stoji na nogah, tudi shodila ali
celo stekla. Več se bomo mo-
rali pogovarjati o problemih.
Ze dalj časa imamo smemice
in dogovore o povezavi druš-
tva s krajevno skupnostjo,
medsebojnem dopolnjevanju
na področju športne rekreaci-
je krajanov, planiranju itd. Če
bi se o vsem tem sproti in od-
krito pogovarjali, ne bi bilo
nejasnosti. Sabljaška sekcija
TVD Partizan Tabor je bila na.
primer huda na zvezo telesno-
kulturnih organizacij, ki nič
ne prispeva k njihovi udeležbi
na sabljaških turnirjih po dr-
žavi in zunaj meja. Jeza je na-

'stala zato, ker niso prav nič

vedeli, da so se telesnokultur-
ni delavci že leta 1976 dogovo-
rili, da se bo tekmovatai si-
stem za rekreacijp končal na
občinskih mejah. Ne bomo
Več finansirali dragih rekrea-
cijskih tekmovanj, ki so po-
stala sama sebi namen. Če
smo se tako dogovorili, se mo-
ramo dogovora držati.

Dogovorili smo se tudi o
prioritetnih športnih pano-
gah, ki so bile izbrane po širši
javni razpravi in na podlagi
velikega števila kazalcev. Ta
dogovor izvajamo že sedem
let in se z njim mnogi tudi ne
strinjajo. Vendar - dogovor je
pač dogovor - veljal bo, do-
kler ga ne bomo zamenjali z
drugim. Nasprotovanje in ne-
godovanje na nepravem me-
stu pa nič ne spreminja in ne
pomaga, pa čeprav je še tako
dobro mišljeno.

Sredstev za telesno kulturo
je vedno manj in je zato dejav-

nost društva prizadeta. O sta-
bilizacijskih ukrepih so raz-
pravljali na zadnji seji tele-
snokulturne skupnosti. Kdor
ne pozna sklepov, ki se nana-
šajo na prispevek telesne kul-
ture k naporom vse družbe,
da bi pomagali gospodarstvu,
bo moral biti še naprej začu-
den, da ima na voljo vedno
manj sredstev.

Nepoznavanje razmer naj-
bolj škodi telesnokulturnim
delavcem in s tem neposre-
dno telesnokulturni dejavno-
sti. Zakaj se pričnemo zani-
mati za probleme šele takrat,
ko smo osebno prizadeti? KK
SZDL Tabor bo pripravila
sekcijo s temo »šport in re-
kreacija v krajevni skupno-
sti«. Sodelovanje je obljubila
tudi ZTKO Ljubljana Center.
»Majniška srečanja« (celome-
sečna športno-kulturna dejav-
nost v krajevni skupnosti Ta-
bor) bodo nadaljevali in jih
popestrili z novimi prijemi.
Ugotovili so, da je to ena od
konkretnih oblik sodelovanja
društva in krajevne skupnosti
Tabor. Sestanek je izzvenel
zelo vzpodbudno. Le to je pre-
senetljivo, da je do njega priš-
lo zaradi nekega anonimnega
pisma.
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